
Proč jít na Gymnázium Zábřeh? 

Vládne tu moc krásná atmosféra, připadá mi, že učitele baví učit a žáky baví 

se dozvídat nové věci. Máme tu moc skvělou třídu, kde se máme, řekla bych, 

rádi. Učení mě celkem baví, protože učitelé dokážou udělat hodinu 

zajímavou. Rozhodně se mi tady líbí víc než na předchozí škole      . 

Anička 


